



May 6-10 mai

Banff Centre, Banff, Canada

Make plans now to attend WorldCALL 2003, for a great experience in Computer Assisted Language Learning. This is only the second time the world's major CALL associations are organizing a joint conference and we are going all out to make this one even more successful than the one held in Melbourne, Australia, in 1998.

The conference fee covers four full days of presentations and exhibits, an opening reception, all lunches and breaks, a banquet and a pub-crawl style visit to some of Banff's musical spots. Tours are also offered to Lake Louise and to the top of Sulphur mountain in a gondola followed by bathing in the famous hot springs. Some ski resorts are open until late May.

The WorldCALL Steering Committee, chaired by Professor Graham Davies, former president of EUROCALL, comprises representatives of ATELL, CALICO, EUROCALL, IALIT, CCALL, LET (formerly LLA), CERCLES and other major associations. This conference is organized by the Universities of Alberta and Calgary, in the picturesque town of Banff, in the heart of the Canadian Rockies.



Photo by Scott Rowland

Ne manquez pas WorldCALL 2003, le congrès mondial sur l'enseignement des langues par ordinateur. Après le succès du congrès de Melbourne, Australie, en 1998, voici le deuxième congrès conjoint des principales associations d'ELAO dans le monde.

Les frais d'inscription couvrent quatre journées complètes de présentations, une réception, tous les déjeuners et les collations, un banquet et une visite aux pubs à musique de la ville. Vous pouvez profiter aussi d'une visite au Lac Louise ou d'une ascension en téléphérique suivie d'un bain dans les sources thermales. Certaines stations de ski sont ouvertes jusqu'à la fin mai.

Le comité organisateur de WorldCALL, présidé par Graham Davies, ancien président d'EUROCALL, comprend des représentants de ATELL, CALICO, EUROCALL, IALIT, CCALL, LET, CERCLES, entre autres. Le congrès est organisé localement par les universités de Calgary et de l'Alberta dans la petite ville pittoresque de Banff, au coeur du célèbre parc national du même nom, dans les Rocheuses canadiennes.

Keynote Speakers / Conférenciers d'honneur

- Peter Austin, University of Melbourne, Australia.
- Carl Blyth, University of Texas, Austin, USA, "Managing Change: A Survivor's Guide to the Institutional Impact of CALL".
- Michel Laurier, Université de Montréal, Canada, "Évaluation et multimédia dans l'apprentissage d'une L2".
- Mark Warschauer, University of California, Irvine, USA, "Of digital divides and social multipliers: A global perspective on language, technology, and development".

Register/Inscrivez-vous www.worldcall2003.org



Organisé par / Organized by:

